
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde onsdag den 13. juni 2023 
kl. 17.30-19.30 
 
 

1. Godkendelse af referat 
 

2. Kort vedr. skolebyggeri uden Holmegård 
deltagelse (orientering, drøftelse) 15 min. 

 
Thomas orienterede om at styregruppen er kommet med 
ændringsforslag mht. bygning A og B (klasselokaler vs 
krealokaler) 
Sammenhæng med ændrede skoledistrikter:  
Hvis vi igen i skoleåret 24/25 skal være 3 0. klasser kan det 
have indflydelse på byggeprocessen, lærerarbejdspladser 
kunne placeres i en overgangsperiode placeres måske 
hjemmeplejebygningen. I bygning B kunne så placeres 3 
klasselokaler. 
Et OBS på at maj børnene også skal være her.  
  

 
3. Høring vedr. skoledistrikter (høringsmateriale 

eftersendes, da det endnu ikke er modtaget) 15 
min. 
Vi nedsætter en gruppe til at skrive et høringssvar Josefine, 
Malene og Thomas bistår mandag den 19-06-23 kl. 14.30. 
Der har været forespørgsel fra SB fra anden skole om at 
lave et fælles høringssvar. Svært at skrive, da hver skole har 
forskellige ønsker, krav, forventninger og konsekvenser.  

• Vi forholder os primært til de forslag, der direkte 
vedrører PRÆ 

• Vigtigt ved en ekstra 0. klasse i 24/25 at vi får 
hjemmeplejebygingen (eks. til lærerarbejdspladser) 

• Vi har også brug for plads til maj-børnene i maj-juni 
2024 

• Vigtigt at vi får flere elever i de meget små klasser, 
dette kunne klares ved at få elever fra Rosenhøj 
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Side 2 af 3 

• Vi undrer os over, at klassekvotienten sættes til max. 
26 – tidligere forslag om et lavere tal 24 

 
 
 

4. Kommunikation og digital dannelsesfolder 
(drøftelse, beslutning) 25 min. 
Det udsendte skriv er nu blevet godkendt af SB (efter at 
have været over diverse udvalg og i medarbejdergrupperne) 
Udleveres til alle forældre på det første forældremøde. 
Genbesøges på forældremøder hvert møde.  
Forslag om, at SB-medlemmerne ikke møder op på hvert 
eneste forældremøde, det bliver mange gentagelser fra år til 
år. Kontaktforældrene kan inddrages mere og overtage 
nogle af informationerne – bl.a. gennemgang af 
kommunikationsfolder.  
Ved helt særlige nye og særlige informationer, kan SB-
medlemmerne lave en ”videohilsen” 
Beslutning: SB-medlemmerne er med på forældremøderne i 
0., 3. og 6. klasserne (både i almen og c-klasserne). Vær 
obs på at lægge møderne samtidigt på de enkelte årgange. 
 

5. Fagfordeling og skemalægning (orientering, 
beslutning) 15 min. 
Fagfordelingsprocessen er forløbet efter planen. Skemaer 
sendes hjem til børn/forældre inden ferien. 
 

 
6. Kort evaluering af Præstemosefestivalen 5. 

min 
Alt svingede!!!  
Festivaludvalget har evalueret, der er også stor tilfredshed 
med udfaldet. Der bør dog ses på organiseringen og 
sammensætningen af udvalget de følgende år, så en større 
del af skolens ansatte bliver involverede. 
Stor ros til elevrådet for deres engagement.  
Vi skal langsomt udvide konceptet, men ikke for hurtigt. Der 
kan på sigt tilføjes flere boder, flere aktiviteter mm 

 
7. Orientering om ledelse og 

rekrutteringsproces (orientering) 10 min. 
Thomas orienterer om ansættelsesprocessen. To kandidater 
er gået videre til anden runde med samtaler på tirsdag.  

 
8. Forslag til datoer for Sb-møder skoleåret 

2023/24: 10/8, 18/9, 21/11, 17/1, 14/3 29/4, 
11/6 (beslutning) 10 min.  
OBS på mødet den 10-08-23: vi har brug for et tidligt møde 
til bl.a. budgethøringssvar. 
Datoerne er besluttet. 
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9. Nyt fra 
 

- Elevråd 
Synes at festivalen gik godt. Har fået godkendt, at 
medlemmerne sidder for to år. Der har været rep med til 
Danske Skoleelvers generalforsamling. Bertram er 
medlem af lokalafd. Kbh og omegn, Magnus er 
næstformand samme sted. 

- Forældre 
- Medarbejdere 

Glæder sig til sommerferien.  
Trods det store antal nye maj-børn er det gået godt, de 
er faldet godt til (3 klasser) 

- Ledelse 
Klubben slutter af med Vilde Vulkaner – altid en succes. 
Der er bevilget midler til et sundhedsfremmende tiltag, 
da mange børn spiser usund mad og drikke fra Kvickly. 
Alle i klubben får tilbudt et sundt mellemmåltid. Der 
tilbydes nu aftensmad i aftenklubben.  
 

 
10. Evt. 

• Der skal være suppleringsvalg til næste år. Thomas 
tjekker op på formalia. 

 
God sommer.  
 
Referent, Lilian Ryberg. 
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